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* 1דף מס':    

 10/02/2020תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

יגאל דותן אבירם,  ,גולדנברג אלון ,אורי אגוזישלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים בישיבה:  שמות
  .ניצן סולומון, אביב כהנאקליין, 

 גל אורן., יובל שינדלרחסרים: 
 .מזכיר האגודה –זאב פקציארז ף קבוע: משתת

              
  : סדר היום של הישיבה

 .השלמת שדרת עצי הזית .1
 .וועדת תכנון כפר מנחם –מוזמנים אבי בן צבי ורונן סעידי  –שער ליד מטבח צפית  –מחסום  .2
 .כסיית האבובבקשת תושבים להחלפת עצים מסוג  .3
 פורום תרבות. .4
 האגודה עם מזכירות הקיבוץ.פגישות תאום של וועד  .5
 קבלת מכתב לדרישת פיצוי של עובדת חינוך שעבודתה הופסקה. .6
 

  .דיון והחלטות
 

לרכישת עצים להשלמת שדרת עצי בשנה שעברה דחינו הצעה  השלמת שדרת עצי הזית. .1
 הזית, זאת מאחר וסעיף זה לא היה חלק מתכנית הפיתוח השנתית.

עצים שיש לנטוע במקום אלה שלא נקלטו. נדרשת החלטה ברורה  33חסרים בשדרה 
שתשמש את הוועד במקרה ותופיע בפנינו הזדמנות לקבל עצים ללא תמורה או בתשלום 

 מינימאלי. 
   : וועד האגודה מבקש שוועדת גינון תאשר הבצוע בתנאים שפורטו, כמו כן וועד האגודה החלטה

 מת.ב.ר פיתוח מימון, הוא ייצא  יאושר גם על ידי הוועד המקומי. אם יידרש מבקש שהבצוע             
 נופי של המועצה.            

 
 .וועדת תכנון כפר מנחם –מוזמנים אבי בן צבי ורונן סעידי  –שער ליד מטבח צפית  –מחסום  .2

הסמוכים, אבי ורונן הציגו בפני הוועד בקשה לפתוח את המחסום לנסיעה לבאים מהבתים 
 לפחות בשעות בהן אין תנועה לבית הספר וממנו.

שלדעתם יכולה והוצגה סקיצה הדרך בקטע הקרוב למחסום  ה שלהטיייש לבצע לדעתם, 
 את אישור וועדת תמרור של המועצה ולאפשר פתיחה של ציר זה.לקבל גם 

ולאור היותה של דרך זו חלק  לאור העובדה כי דרך זו שייכת ברובה לבית הספר צפית: החלטה
הוועד מבקש כי הצעתם של אבי ורונן תעבור אישורים בערוצים  בלתי נפרד מ"הדרך המקשרת",

לקדם חלופה  כנציג הוועד אור ירוק לאבי ואלוןתן הוועד נו. וכמובן בוועד המקובלים במועצה
מימון יצטרך להגיע מתאימה. וועד האגודה ציין שאם יהיו עלויות נוספות לאלה שכבר היו, ה

לאחר קבלת אישור וועדת התכנון של קודמה רק  של דרך זו מהקיבוץ, היות והתכנית הנוכחית
 הקיבוץ.

 
 .כסיית האבובבקשת תושבים מההרחבה להחלפת עצים מסוג  .3
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 כסיית האבובשביקשו להחליף את עצי  נה שקיימת בקשה של קבוצת תושביםכבר ש
הרב שאלה עושים בסביבתם. הנושא נדון בוועד כבר לפני ששתולים ליד ביתם, עקב הלכלוך 

 .מספר פעמים שנה על ידי אביב, יעל וזאב שאף נפגשו עם חלק מהתושבים
ים ושתילת אחרים ציש לציין שהתושבים הציעו לממן באופן חלקי או מלא את הוצאת הע

 במקומם, הכל בתאום מלא עם פקח היערות וצוות הגינון.
 עקרוני בנושא, רוב חברי הוועד מתנגדים ובקשת החברים נדחתה.: לאחר דיון החלטה

 
 פורום תרבות. .4

אורי, מציג הוועד בתרבות דווח ששרביט התרבות עברה מדני הס לשי ארליך. על פי סיכום 
קודם בנושא בוועד, התקיימה פגישה שלו ושי עם החברים שפנו בעקבות קול הקורא להיות 

 ם.  חברי 8פעיל בתרבות בו השתתפו 
 וועד האגודה מודה לאורי ושי שמובילים בנושא תרבות ומאשר כפורום תרבות את כל    :החלטה
 המשתתפים בפגישה שגם הביאו את נכונותם להיות פעילים בתחום.          

 
 אום של וועד האגודה עם מזכירות הקיבוץ.יפגישות ת .5

בין וועד האגודה תקופתיות גם תיאום  בקיום פגישותוועד האגודה רואה חשיבות רבה 
הפער וחוסר  .אשר לא מקבלים טיפול מספקמשותפים ישנם נושאים  הקיבוץ.למזכירות 

 תמנכ"ליתקופתיות של כפר מנחם עם התיאום מקבלים ביטוי יומיומי וכמו גם בפגישות 
 וראשת המועצה. 

 עבודה בעו פגישותיק : הוטל על יעל וזאב לדאוג לחיזוק התיאום בין שתי הרשויות.החלטה
 .מנהלי הקהילה ונוכחותם של יעל ושלומי גרבר לפי הצורךסדירות של 

 
 קבלת מכתב לדרישת פיצוי של עובדת חינוך שעבודתה הופסקה.דיווחים:  .6

 התקבל מכתב באגודה של עו"ד מטעם אותה העובדת. 
 הוועד מבקש מזאב שהמכתב יועבר לעו"ד האגודה להכנת תגובה של האגודה. :החלטה

 
                     נרשם על ידי זאב 
 
 


